
 

Protokół 

z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 28 grudnia 2009r. w godz.  od 9.00 do 10.40 w 

sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ulicy Dworcowej 3 

 

 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 

Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 

uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 

następująco: 

Proponowany program sesji: 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Przyjęcie apelu w sprawie melioracji. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) uchylenia Uchwały Nr XXXII/176/2009 Rady gminy Liniewo z dnia 25 

sierpnia 2009r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Powiatu 

Kościerskiego, 

b) przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i 

pozostałych komisji stałych Rady Gminy Liniewo. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

  

 

 



Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 

jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

 

Ad.4 

Pan Wójt przedstawił i omówił apel w sprawie melioracji. 

 

Benedykt Knitter – ostatnim razem, gdy była sprawa melioracji zostaliśmy niemiło 

zaskoczeni, za nasze pieniądze miała być czyszczona rzeka a poszły na inny ceł. 

 

Jerzy Czapiewski – trzeba zobligować tych rolników, którzy biorą dopłaty 

 

Ludwik Szpakowski – do kogo jest skierowany ten apel? Można byłoby rozesłać to do 

sąsiednich  gmin niech się do niego przyłączą. Proponuję wykreślić  z drugiego zdania „ a 

może nawet kraju”, bo to dotyczy naszej lokalnej społeczności. 

 

Wójt – robimy to w imieniu rolników i przekażemy to do wszystkich możliwych władz. 

Roześlemy to do sąsiednich gmin, aby także poruszyli ten temat. 

 

Ludwik Szparkowski – proszę skonkretyzować do kogo dokładnie. 

 

Wójt - powiat, wojewoda, marszałek, wybrani posłowie i senatorzy. 

 

Ludwik Szparkowski – w tym apelu nie jest napisane do kogo jest to skierowane. 

 

Wójt – do apelu będzie dołączone pismo przewodnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem apelu w sprawie melioracji. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” podjęli apel w sprawie melioracji. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

 



Ad.6 

Interpelacje radnych: 

 

Jerzy Czapiewski – został zlikwidowany nasz autobus o godz. 8.45, był to jedyny 

autobus,  którym starsze osoby mogły dojechać do lekarza albo do powiatu. 

Jerzy Bałachowski – przystanki są nieodśnieżone powinny być jakieś osoby z prac 

interwencyjnych, które by to uprzątnęły. 

 

Ludwik Szparkowski – ile urlopu pozostało Panu Wójtowi? 

- Pan Wójt nie powiedział w swoim sprawozdaniu, że ma się odbyć spotkanie w sprawie 

wiatraków. Ta informacja powinna być upubliczniona, 

 - ostatnio widziałem gazetkę gminną Nowej Karczmy i jest o niebo lepsza od naszej. 

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) uchylenia Uchwały Nr XXXII/176/2009 Rady gminy Liniewo z dnia 25 sierpnia 2009r. 

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Powiatu Kościerskiego 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

b)przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i pozostałych komisji 

stałych Rady Gminy Liniewo. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

 



Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 

Wójt – autobus – były pisma do nich, obiecali, że nic nie będzie likwidowane. 

Napiszemy pismo w sprawie spotkania w tej sprawie. 

 - odśnieżanie przystanku – poradzimy coś w tej sprawie, 

 - wiatraki – nie jest to jeszcze upublicznione, bo nie jest to jeszcze wszystko dograne. 

 

Sekretarz – urlop Wójta to nie jest sprawa publiczna, w kompetencji Rady Gminy jest 

wynagrodzenie Wójta, nawiązanie oraz rozwiązanie umowy. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.40 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Ludwik Szparkowski 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 

 

 

 

 


